
Beste griffie, 
 
Graag zou ik, naar aanleiding van de brief van staatssecretaris Jansen over de uitvoering van de 
motie van het lid Veltman over een plan om te komen tot een landelijk gestandaardiseerde 
uitzondering van zero-emissiezones voor ondernemers tot 2029, d.d. 22 november 2024, zo 
spoedig mogelijk, maar uiterlijk volgende week, via een E-mailprocedure willen verzoeken om 
hierover zo snel mogelijk, maar uiterlijk volgende week een commissiedebat over te voeren. Er 
zit een spoedeisend belang in dit verzoek, aangezien er op 1 januari 2025 in 14 gemeenten zero-
emissiezones worden ingevoerd en de staatssecretaris mijn motie nog niet ten uitvoer heeft 
gebracht. 
 
Alvast hartelijk dank, 

Met vriendelijke groet, 

Hester Veltman 
 


